



Nashville Chinese School Need Based Tuition Waiver Program

Purpose

To provide the opportunity for those who are interested in learning Chinese but need the financial support (the waiver does not apply to facility fee and textbook fee)

Eligibility

Registered (either language or culture class) Nashville Chinese School students with the needs

Application

1. Submit the application form
 - a. Application form is available at CS Website or at the School
 - b. Apply each semester
 - c. Due Date for Spring 2015: **February 7, 2015**
 - d. Mail to: Nashville Chinese School, P. O. Box 50442 Nashville, TN 37205
2. Proof of Need
 - a. Statement of needs
 - b. Supporting document such as IRS tax return filing (preferred) or W2 or any official document
 - c. Amount: Indicate the needs (% of tuition or total amount)

Selection /Approval

1. The screening, selection and awarding approval is executed by a selection committee. The committee is composed of 2-3 persons appointed by the Principal.
2. Priority:
 - a. K-12 Students: Staff family first; then other students
 - b. Adults: Staff family first; then other students
3. Selection criteria:
 - a. Overall performance including academic, attendance, learning attitude
 - b. Continuity of enrollment
 - c. Frequency of the waiver awarded.
 - d. Others

Notes:

1. NCS reserves all the rights of awarding the waiver.
2. Application due date (about a month prior the school start)
3. Amount awarded (based on income or indication of need)

The end

Version 01/15/2015



大納城中文學校清貧學生學費減免計劃

宗旨

對於有興趣學習中文，但需要財政支持的學生，提供學習機會（減免並不適用於設施使用費和教科書費）

申請資格

大納城中文學校註冊學生（無論是語言班或文化班均可）

申請程序

1. 提交申請表格
 - a. 申請表格可在大納城中文學校網站或在學校取得
 - b. 每學期必須重新申請
 - c. 2015年春季學期的截止日期：2015年2月7日
2. 郵寄至：Nashville Chinese School, P. O. Box 50442 Nashville, TN 37205
3. 需要證明
 - a. 陳述需要
 - b. 證明文件：如國稅局申報（首選）或 W2 或任何官方文件
 - c. 金額：說明需求（%學費或總金額）

遴選/批准

1. 由校長任命 2-3 人遴選委員會，由委員會篩選申請。
2. 優先次序：
 - a. K-12 學生：員工家庭優先，然後其他學生次之
 - b. 成人：員工家庭優先，然後其他學生次之
3. 選擇標準：
 - a. 學生整體表現，包括學業成績，出席率，學習態度
 - b. 入學連續性
 - c. 過去授予豁免的頻率
 - d. 其他考慮因素

附註：

1. 大納城中文學校保留所有權利給予豁免。
2. 申請截止日期（開學前一個月左右）
3. 給予金額（根據收入或需要）